
Referat fra bestyrelsesmøde i afd. 26 Frederikparken d. 3.8.2024 

 

1. Siden sidst 
Der er kommet ny ejendomsinspektør og samtidig er der ansat en praktikant. De har påbegyndt 
udskiftning af planker i bænkene og endda malet nogle. John undersøger, om resten af 
bænkene bliver repareret og om de også bliver malet. 
 

2. LEGEPLADS  
Bestyrelsen har fået oplyst, at der opføres en ny legeplads i uge 33 ?? 
intet nyt. Herom?? 
 

3. Budget 
Det fremsendte budget blev underskrevet og Poul aflevere underskriftsarket til kontoret. Her 
spørges samtidig om et punkt Diverse på budgettet. 
 

4. Afdelingsmødet 
Bestyrelsen drøftede det praktiske omkring afdelingsmødet den 12. september. 
Ønsker man at deltage i spisning på aftenen skal der tilmeldes til kontoret senest den 29. 8. 
Poul vil uddele en ”husker” til husstandene. 
Det er samme dato, der er frist for indlevering af forslag til afdelingsmødet. 
 

5. Andet 
Der blev drøftet elstik til opladning af cykler og el-scootere. Der er stik i cykelskurene i dag og 
de undersøges om der skal etableres flere. Reglerne i dag er, at hvis man benytter elstik i 
skurene til opladning, skal man henvende sig på kontoret og have tilladelse.  Det koster 25 kr. 
pr. måned 
 

6. Næste møve 
Næste møde afholdes den 10. sugust kl. 16 hos Marian. 

Ref. PW 

 

7. .  


